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PS 7/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 

 
 

PS 8/19 Godkjenning av møteprotokoll frå forrige møte 
 

 

PS 9/19 Intensjonsavtale om samarbeid mellom den 
interkommunale barnevernstenesta og barnevernstenesta i 
Sande kommune 
 

PS 10/19 Kommunal planstrategi for nye Volda 2020-2024. Oppstart 
av planarbeid 
 

PS 11/19 Kommunedelplan for fysisk aktivitet og anlegg for idrett, 
friluftsliv og nærmiljø. Plan for nye Volda 
 

PS 13/19 Unit4/Agresso - Volda 2020 
 

PS 12/19 Orienteringssaker 
OS 6/19 Nye vegsamband og helseføretaksgrense 
OS 7/19 Kartlegging av tenester og eigedommar - Bjørke og Viddal 

- Grensejustering 
OS 8/19 Referat frå styringsgruppemøte mellom Vanylven, Herøy 

og Ulstein - Blokksamarbeid - 17. januar 2019 
OS 10/19 Val i Tussa Kraft AS - 2019 
OS 11/19 Odd Harald - representasjon kommunale verv 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 7/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Handsaming: 
Innkalling: 
Ingen merknadar. 
 
Sakliste: 
Det vart ettersending av to saker: 
 

 Ny sak OS 10/19 – Val i Tussa Kraft AS – 2019 
 Ny sak OS 11/19 – Odd Harald Sundal – representasjon kommunale verv 

 
Sølvi Dimmen med spørsmål om å drøfte sak om skuleskyss på tvers av fylkesgrenser (ref. 
elevar i Bjørkedalen). Leiar i Fellesnemnda gav uttrykk for at det vert mest rett at dette vert 
teken opp i dagens Volda kommune, som eventuelt kan ta dette vidare til Fylkeskommunen. 
 
Eldar Engelund med spørsmål rundt sak om «økonomiske køyrereglar» i Volda kommunestyre. 
Leiar i Fellesnemnda ønskte å uttrykke at Fellesnemnda skal unngå å blande seg inn i drift av 
eksisterande kommunar. 
 
Leiar for Fellesnemnda, Stig Olav Lødemel, reiste spørsmål om sak OS 9/19 - Unit4/Agresso - 
Volda 2020 burde handsamast som politisk sak sidan det låg framlegg til vedtak i saka. 
Fellesnemnda kom fram til at det var ønskeleg å gjere vedtak i saka. Saka vart derfor ført opp 
som ny sak PS 13/19. 
 
Røysting: 
Innkalling og sakliste samrøystes godkjent med dei merknadane som ligg føre. 
 
 

PS 8/19 Godkjenning av møteprotokoll frå forrige møte 

Handsaming: 
Ingen merknadar. 
 
Røysting: 
Møteprotokoll frå sist møte samrøystes godkjent.  
 
 

PS 9/19 Intensjonsavtale om samarbeid mellom den interkommunale barnevernstenesta og 
barnevernstenesta i Sande kommune 

Handsaming: 
 
Røysting: 
Administrasjonen si tilråding samrøystes vedteken. 
 



Vedtak i Fellesnemnd for nye Volda kommune - 07.02.2019  
Fellesnemnd for nye Volda kommune vedtek den intensjonsavtalen som føreligg om samarbeid 
mellom den interkommunale barnevernstenesta og barnevernstenesta i Sande kommune. 
 
Administrasjonen si tilråding:  
 
Fellesnemnd for nye Volda kommune vedtek den intensjonsavtalen som føreligg om 
samarbeid mellom den interkommunale barnevernstenesta og barnevernstenesta i Sande 
kommune. 
 
 
 

PS 10/19 Kommunal planstrategi for nye Volda 2020-2024. Oppstart av planarbeid 

Handsaming: 
Planleggjar Berit Sandvik Skeide møtte for Fellesnemnda for å orientere om oppstart av 
planarbeidet i «nye» Volda kommune. 
 
Røysting: 
Administrasjonen si tilråding samrøystes vedteken. 
 

Vedtak i Fellesnemnd for nye Volda kommune - 07.02.2019  
1. Fellesnemnda for nye Volda sluttar seg til vurderinga i saksutgreiinga knytt til 

utarbeiding av felles planstrategi for nye Volda kommune, og tek til vitande statstilskot 
som er gitt til planstrategi og kommuneplanarbeid for nye Volda vert nytta til formålet. 

2. Fellesnemnda for nye Volda kommune ber om at det vert utarbeidd analyse- og 
utfordringsdokument og heilskapleg ROS som grunnlag for kommunal planstrategi og 
samfunnsdel for nye Volda kommune. 

3. Fellesnemnda for nye Volda ber om at forslag til felles kommunal planstrategi vert 
utarbeidd og lagt fram for handsaming august/september 2020. 

 
Administrasjonen si tilråding: 

1. Fellesnemnda for nye Volda sluttar seg til vurderinga i saksutgreiinga knytt til utarbeiding av 
felles planstrategi for nye Volda kommune, og tek til vitande statstilskot som er gitt til 
planstrategi og kommuneplanarbeid for nye Volda vert nytta til formålet. 
 

2. Fellesnemnda for nye Volda kommune ber om at det vert utarbeidd analyse- og 
utfordringsdokument og heilskapleg ROS som grunnlag for kommunal planstrategi og 
samfunnsdel for nye Volda kommune. 
 

3. Fellesnemnda for nye Volda ber om at forslag til felles kommunal planstrategi vert utarbeidd og 
lagt fram for handsaming august/september 2020. 
 



 
 

PS 11/19 Kommunedelplan for fysisk aktivitet og anlegg for idrett, friluftsliv og nærmiljø. 
Plan for nye Volda 

Handsaming: 
Planleggjar Berit Sandvik Skeide møtte for Fellesnemnda for å orientere om oppstart av arbeidet 
med kommunedelplan for fysisk aktivitet og anlegg for idrett, friluftsliv og nærmiljø. 
 
Røysting: 
Administrasjonen si tilråding samrøystes vedteken. 
 

Vedtak i Fellesnemnd for nye Volda kommune - 07.02.2019  

 Fellesnemnda for nye Volda vedtek å starte arbeidet med kommunedelplan for idrett og 
fysisk aktivitet for 2020-2024, jf. § 11-1 i plan- og bygningslova. 
 

 Fellesnemnda ber om at det vert utarbeidd framlegg til planprogram, som skal sendast på 
høyring og leggjast ut til offentleg ettersyn i samsvar med plan- og bygningslova § 11-
13. 

 
Administrasjonen si tilråding: 

 Fellesnemnda for nye Volda vedtek å starte arbeidet med kommunedelplan for idrett og fysisk 
aktivitet for 2020-2024, jf. § 11-1 i plan- og bygningslova. 
 

 Fellesnemnda ber om at det vert utarbeidd framlegg til planprogram, som skal sendast på 
høyring og leggjast ut til offentleg ettersyn i samsvar med plan- og bygningslova § 11-13. 

 
 
 

PS 13/19 Unit4/Agresso - Volda 2020 

Handsaming: 
Saka vart omgjort frå OS 9/19 til ny sak PS 13/19. 
 
Røysting: 
Administrasjonen si tilråding vart samrøystes vedteken. 
 

Vedtak i Fellesnemnd for nye Volda kommune - 07.02.2019  
Prosjektplan for Unit4/Agresso - Volda 2020 vert tatt til vitande. 
 
Administrasjonen si tilråding: 
Prosjektplan for Unit4/Agresso  - Volda 2020 vert tatt til vitande 
 
 
 
 



PS 12/19 Orienteringssaker 

 

OS 6/19 Nye vegsamband og helseføretaksgrense 

Leiar i Fellesnemnda, Stig Olav Lødemel, orienterte om brevet som vart sendt til 
helseministeren. 
 

OS 7/19 Kartlegging av tenester og eigedommar - Bjørke og Viddal - Grensejustering 

Leiar i Fellesnemnda, Stig Olav Lødemel, orienterte om at ein har kome godt i gang med å 
kartleggje eigedomar som skal overførast frå Ørsta kommune til nye Volda kommune. 
 
Prosjektleiar Rune Sjurgard orienterte om at det meste av overføringar er knytt til infrastruktur 
(t.d. veg, bru og liknande). Innanfor tenesteyting er det hovudsakleg brannteneste og nokre få 
som har behov for yting av helsetenester. 
 
Prosjektleiaren avslutta med at denne prosessen handlar om at verdiane som skal overførast må 
fastsettast. Det er Telemarksforsking som har fått i oppdrag å utføre denne kartlegginga, og 
prosjektleiaren har stor tru på at dei vil ha ei god og profesjonell tilnærming til prosessen. 
 
 

OS 8/19 Referat frå styringsgruppemøte mellom Vanylven, Herøy og Ulstein - 
Blokksamarbeid - 17. januar 2019 

Fellesnemnda tok til vitande at det vert jobba for interkommunale samarbeid mellom 
kommunane i sjustjernesamarbeidet. Det var ei oppleving i Fellesnemnda om at dette var ei 
positiv utvikling. 
 
 

OS 10/19 Val i Tussa Kraft AS - 2019 

Fellesnemnda tok saka til vitende, og ønskte valnemnda lukke til med valet av nytt 
styremedlem, med vara, til styret i Tussa Kraft AS. 
 
 

OS 11/19 Odd Harald - representasjon kommunale verv 

Odd Harald Sundal orienterte om at han har meld seg ut av Volda Senterparti, og vil i attverande 
tid av kommunevalperioden vere uavhengig. 
 
 


